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Ο κ. Κ. Χημηης με ΐη Γαλλί&α οικη'ργό κ. Εντϊθ Γκρεααόν.

Σημ ίτη ς: Να π ραότατευ8ούν  
Ο! καταναλω τές κρ έα τος

ΒΡΥΞΕΛΛΕΣ, 14. Αρχισε χτες το απόγευμα κο< θα συνεχιστεί και σήμερα 
συμβούλιο υπουργών Γεωργίας της ΕΟΚ. Χτες π σ.υζήτηση π ερ ιστροφ ή« 
γύρω σε διάφορα κτηνιατριοκά θέματα στο οποία ανέπτυξε τις ελληνικές 
θέσεις ο υπουργός Γεωργίας κ. Κ. Σημίτης.

Κύριο θέμα ήτον η παράταση της οδηγίας σχετικά με τα υγειονομικά 
προβλήμιατα στο τομέα ενδοκοινωτικών ανταλλαγών νωπών κρεάτων. Η ελλη
νική αντιπροσωπεία ανατάχθηκε στην πρατεινόμενη οδηγία, υποστηρίζοντας 
την προστασία του καταναλωτή από εισαγωγές ποιοτικά υποβαθμισμένες 
κρεάτων και αιτιολόγησε την ανάγκη υποβολής ελέγχων για την Γξσσφάλιση 
της ποιότητας.

Ο  κ Σημίτης πρότεινε τη ρύθμιση του θέματος στ ειδικό κανονισμό που 
να ορίζει τις προδιαγραφές για την εμπορία και να προβλέπει μεθόδους 
ελέγχου αντιμετωπίζοντας τα ειδικό προβλήματα που δημιουργούν τα κρέατα 
αυτό για τη χώρα μας και απέρριψε την εντοξη των καταψυγμένων στην 
οδηγία για τα νωπά Μ ε την άποψη αυτή συντάχτηκσν και οι άλλες δυο 
μεσογειακές χώρες και ιδιαίτερα η Ιταλία που είναι χώρα εισαγωγική. Η 
συζήτηση συνεχιζόταν ως αργά το βράδυ.


